

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG	06/25/2002
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	LUKAS Hydraulik GmbH
Street Address:	Weinstrasse 39
City:	Erlangen
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	91058
PROPERTY NUMBERS Total: 3	
Property Type	Number
Patent Number:	5682821
Patent Number:	5152312
Patent Number:	5664500
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(612)332-9081
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	612.336.4728
Email:	amorell@merchantgould.com
Correspondent Name:	Gregory A. Sebald
Address Line 1:	P.O. Box 2903
Address Line 2:	Merchant & Gould P.C.
Address Line 4:	Minneapolis, MINNESOTA 55402-0903
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	15001.9US01
NAME OF SUBMITTER:	Gregory A. Sebald
Total Attachments: 5	
source=Name_Change_Cert#page1.tif	

OP \$120.00 5682821

501141983

PATENT
REEL: 024202 FRAME: 0009

source=Name_Change_Cert#page2.tif
source=Name_Change_Cert#page3.tif
source=Name_Change_Cert#page4.tif
source=Name_Change_Cert#page5.tif

translation from
german*****

C e r t i f i c a t i o n

to § 21, Federal Notaries Public' Ordinance

1. On the basis of insight into the closed folio of the Register of Commerce at the Register of Commerce of Fürth/Bay. County Court - Register Court - of today's date, HRB 5323, I hereby certify that the firm of
LUKAS Hydraulik GmbH
with its registered office in Erlangen
was registered there until 06.11.1996 and that this company was converted into a limited commercial partnership under the business name of
LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG
with its registered office in Erlangen.
2. I further certify on the basis of insight into the closed folio of the Register of Commerce at the Register of Commerce of Fürth County Court, HRA 6645, that the limited commercial partnership with the business name of
"LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG"
with its registered office in Erlangen
was entered on 10.12.1996, originating through conversion of the limited liability company run under the business name of LUKAS Hydraulik GmbH with its registered office in Erlangen, which had previously been entered in the Register of Commerce of Fürth County Court under no. HRB 5323.
3. I further certify on the basis of insight into the aforementioned folio of the Register of Commerce that said limited commercial partnership comprised the personally liable partner LUKAS Hydraulik Verwaltungs-gesellschaft mbH with its registered office in Erlangen (Fürth County Court HRB 6532) and the limited partner Hale Products Beteiligungsgesellschaft mbH, Erlangen (Fürth, HRB 6505).
4. Hale Products Beteiligungsgesellschaft mbH, Erlangen (Fürth, HRB 6505) has changed its business name. After entry into the Register of Commerce on 25.06.2002, the business name was "LUKAS Hydraulik GmbH" (new) with its registered office in Erlangen. I certify this on the basis of insight into the Register of Commerce of Fürth County Court of today's

date, HRB 6505. This change was not recorded in the Register of Commerce, Section A, 6645.

5. The personally liable partner LUKAS Hydraulik Verwaltungs GmbH with its registered office in Erlangen, which has left LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG, merged with the new

**LUKAS Hydraulik GmbH
with its registered office in Erlangen**

on the basis of the merger agreement of 23.07.2002 and the resolutions of the corporations involved on the same day. I certify this on the basis of insight into the Register of Commerce of Fürth County Court of today's date, HRB 6505.

6. On 13.12.2002, it was entered into the register HRA 6645 that the personally liable partner LUKAS Hydraulik Verwaltungsgesellschaft mbH with its registered office in Erlangen has left the corporation. As a result of the departure, the entire assets of LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG passed to the sole remaining partner and limited partner, the former Hale Products Beteiligungsgesellschaft mbH, Erlangen (Fürth, HRB 6505), still registered under this designation, the business name of which had however already been changed and was "LUKAS Hydraulik GmbH" at said point in time.
7. Thus, it is certified that the assets of LUKAS Hydraulik Verwaltungsgesellschaft mbH with its registered office in Erlangen have passed to LUKAS Hydraulik GmbH with its registered office in Erlangen by way of accumulation.

Erlangen, September 22, 2008

(signature)
(Dr. Kamlah)
Notary Public

Official Seal of Dr. Ruprecht Kamlah, Notary Public in Erlangen

This is to certify the correctness and completeness of the translation overleaf from the German language.

Grassel, 18/05/09



Keith J. Lister B.A.

Bescheinigung

nach § 21 BNotO

1. Aufgrund Einsicht in das geschlossene Handelsregisterblatt beim Handelsregister des Amtsgerichts Fürth/Bay. –Registergericht- vom Heutigen, HRB 5323 bescheinige ich hiermit, dass dort die Firma

**LUKAS Hydraulik GmbH
mit dem Sitz in Erlangen**

bis 06.11.1996 eingetragen war und dass diese Gesellschaft umgewandelt wurde in eine Kommanditgesellschaft unter der Firma

**LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG
mit dem Sitz in Erlangen.**

2. Weiter bescheinige ich aufgrund Einsicht in das geschlossene Handelsregisterblatt des Handelsregisters beim Amtsgericht Fürth, HRA 6645, dass dort die Kommanditgesellschaft in Firma

**„LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG“
mit dem Sitz in Erlangen**

am 10.12.1996 eingetragen wurde, entstanden durch Umwandlung der bisher unter der Firma LUKAS Hydraulik GmbH betriebenen Gesellschaft mit beschränkter Haftung mit dem Sitz in Erlangen, die vormals im Handelsregister des Amtsgerichts Fürth unter Nr. HRB 5323 eingetragen war.

3. Ferner bescheinige ich aufgrund Einsicht in das geschlossene Handelsregisterblatt wie vor, dass diese Kommanditgesellschaft bestand aus der persönlich haftenden Gesellschafterin LUKAS Hydraulik Verwaltungs-gesellschaft mbH mit dem Sitz in Erlangen (AG Fürth HRB 6532) und der Kommanditistin Hale Products Beteiligungsgesellschaft mbH, Erlangen (Fürth HRB 6505).

4. Die Hale Products Beteiligungsgesellschaft mbH, Erlangen (Fürth HRB 6505) hat ihre Firma geändert. Die Firma lautete nach Eintragung in das Handelsregister am 25.06.2002 „LUKAS Hydraulik GmbH“ (neu) mit dem Sitz in Er-

langen. Dies bescheinige ich aufgrund Einsicht in das Handelsregister des Amtsgerichts Fürth vom Heutigen, HRB 6505. Diese Änderung wurde im Handelsregister A 6645 nicht vermerkt.

5. Die aus der LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG ausgeschiedene persönlich haftende Gesellschafterin LUKAS Hydraulik Verwaltungs GmbH mit dem Sitz in Erlangen ist aufgrund des Verschmelzungsvertrages vom 23.07.2002 und der Beschlüsse der beteiligten Gesellschaften vom gleichen Tage mit der neuen

**LUKAS Hydraulik GmbH
mit dem Sitz in Erlangen**

verschmolzen. Dies bescheinige ich aufgrund Einsicht in das Handelsregister des Amtsgerichts Fürth HRB 6505.

6. Am 13.12.2002 wurde in das Register HRA 6645 eingetragen, dass die persönlich haftende Gesellschafterin LUKAS Hydraulik Verwaltungsgesellschaft mbH mit dem Sitz in Erlangen aus der Gesellschaft ausgeschieden ist. Durch das Ausscheiden ging das gesamte Vermögen der LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG über auf die verbleibende einzige Gesellschafterin und Kommanditistin, die vormalige, dort noch so eingetragene Hale Products Beteiligungsgesellschaft mbH, Erlangen (Fürth HRB 6505), deren Firma aber schon geändert war und zu diesem Zeitpunkt lautete „LUKAS Hydraulik GmbH“.
7. Somit ist bescheinigt, dass aufgrund Anwachsung das Vermögen der LUKAS Hydraulik GmbH & Co. KG mit dem Sitz in Erlangen übergegangen ist auf die LUKAS Hydraulik GmbH mit dem Sitz in Erlangen.

Erlangen, den 22. September 2008



G. Kamlah

(Dr. Kamlah)

Notar